
PROTOKÓŁ NR XXX/2021 
RADY POWIATU LĘBORSKIEGO 

z dnia 24 czerwca 2021 r. 

Początek obrad: Godz .13.00 
Zakończenie obrad: Godz. 16.55 

Miejsce obrad: Starostwo Powiatowe w Lęborku 

W dniu 24 czerwca 2021 roku w sesji uczestniczyło 19 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady po powitaniu radnych oraz gości stwierdził, iż zgodnie 
z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 19 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Ad.2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Stwierdzenie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Lęborku o stanie bezpieczeństwa powiatu 
w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2020 roku. 

5. Informacja na temat stanu i struktury bezrobocia  w Powiecie Lęborskim. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2020 rok. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Lęborskiego. 

8. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w 2020 roku. 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu Powiatu                          
w okresie między sesjami. 

10. Raport o stanie Powiatu Lęborskiego za 2020 rok: 

a) przedstawienie raportu o stanie Powiatu Lęborskiego za rok 2020, 
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b) debata nad raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu   Lęborskiego. 

11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                           
z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok, 

b) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej             w Gdańsku 
o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Lęborskiego za 
2020 rok: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Lęborskiego za 2020 rok wraz z opinią o wykonaniu budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok, 

b) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                            
w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Lęborskiego, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Lęborskiego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Wojewody 
Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej oraz podjęcie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2021 rok 
oraz podjęcie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Lęborskiego na lata 2021-2030 oraz podjęcie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku oraz podjęcie 
uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 
p.w. Św. Jakuba Apostoła w Lęborku na prace konserwatorskie 
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytku oraz podjęcie uchwały. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Zamknięcie obrad. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
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Wobec braku uwag przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 

Stwierdzenie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że protokoły z ostatnich sesji zostały radnym 
przedstawiony. W związku z powyższym stwierdził przyjęcie protokołów: nr XXVIII/2021 z dnia 6 maja 
2021 roku oraz nr XXIX/2021 z dnia 27 maja 2021. 

Ad. 4 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Lęborku o stanie bezpieczeństwa powiatu 
w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2020 roku. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że sprawozdanie radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 5 

Informacja na temat stanu i struktury bezrobocia  w Powiecie Lęborskim. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że informację radni otrzymali w materiałach 
na sesję. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2020 rok.  

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że sprawozdanie radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Rada bez uwag przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 
2020 rok. 

Ad. 7 

Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Lęborskiego. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że informację radni otrzymali w materiałach 
na sesję. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Następnie zapytał czy są uwagi. 

Rada bez uwag przyjęłą informację dotyczącą oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu 
Lęborskiego. 

Ad. 8  

Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie w 2020 roku. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że sprawozdanie radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 9 

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że sprawozdanie radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 10  

Raport o stanie Powiatu Lęborskiego za 2020 rok: 

a) przedstawienie raportu o stanie Powiatu Lęborskiego za rok 2020, 

Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski przedstawiła raport o stanie powiatu Lęborskiego za 
2020 rok. 

 Raport o stanie Powiatu Lęborskiego za 2020 rok stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

 Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

b) debata nad raportem, 

Edmund Głombiewski – Wicestarosta Lęborski poinformował, że w ramach dyskusji nad raportem 
chciałby zwrócić uwagę na dwa aspekty. Tu jest oczywiście cały szereg informacji w tym raporcie 
bardzo istotnych, natomiast tradycyjnie radni biorą pod uwagę te zadania, które z punktu widzenia 
funkcji powiatu są bardzo ważne dla mieszkańców. W ramach tych zadań ustawowych jest realizacja 
przede wszystkim tych sfer, które wiążą się z budżetem. Przekazał, że w dyskusji należy zwrócić 
szczególną uwagę na infrastrukturę drogową. Jak wiadomo powiat lęborski ma tutaj sporo do rzeczy 
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do zrealizowania i do odrobienia. Inwestycje te służą również temu, aby przede wszystkim pobudzić 
gospodarczo ten region. W związku z tym, już na samym początku zwrócił na to uwagę i kiedy na 
początku kadencji zaczęto  analizować potrzeby oraz w jaki sposób rozwinąć infrastrukturę powiatu, 
przygotowano taką inwentaryzację inwestycji. Poinformował, że jest tutaj w raporcie o stanie 
powiatu przygotowane zestawienie, na które chciałby zwrócić szczególną uwagę. Dotyczy ono 
środków, które są przeznaczane na drogi od 2018 roku. To zestawienie znajduje się w raporcie i jest 
ujęte w taki sposób bardzo syntetyczny.  Następnie przedstawił zestawienie dotyczące wartości 
inwestycji w kolejnych latach. Na zakończenie poinformował, że wartość inwestycji drogowych 
w 2020 roku wzrosła prawie dwukrotnie w stosunku do lat poprzednich. Kolejny rok 2021 przyniesie 
wzrost o ponad 11 milionów złotych, czyli jeszcze większy niż ten rok, za który jest sporządzony 
raport. 

Radny Adam Nowak powiedział, że pod względem inwestycyjnym, rok 2020 był rekordowym 
rokiem w zakresie realizacji inwestycji. W 2020 roku pozyskano środki z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych z przeznaczeniem na realizację inwestycji.  Poinformował, że plan dochodów na 
przestrzeni 2020 roku zwiększył się o 8,4 mln zł, przekraczając kwotę 92 mln zł. Dochody 
zrealizowane były wyższe o ponad 17 mln zł w porównaniu do roku 2019. Dzięki temu dodatkowemu 
wsparciu finansowemu udało się przeprowadzić bardzo dużo inwestycji m.in. w oświacie, w której 
dostosowano funkcjonowanie szkół do od dawna nie realizowanych zaleceń ppoż. oraz sanepidu. 

Zdzisław Chojnacki ogłosił przerwę techniczną. 

Po przerwie: 

Radny Tadeusz Rabka poinformował, że raport jest najważniejszym dokumentem, który 
przedstawia stan powiatu w tych kategoriach finansowych, oświatowych, pomocowych itd. 
Oczywiście przedstawiony przez panią starostę, uzupełniony przez wicestarostę i częściowo przez 
członka zarządu wygląda bardzo cukierkowo. Jednak on chciałby dopytać i zasięgnąć bliższej 
informacji. Wszystko jest fajnie, ważne są budowy i remonty. To są rzeczy istotne. Jednak  zawsze 
uważał, że to nie są rzeczy najważniejsze. Oprócz tych przyjemnych czyli  remontu kawałka drogi lub 
wykonania jakichś zaleceń straży pożarnej w jednostkach podległych są jeszcze inne istotne aspekty 
działania, które dają możliwość funkcjonowania powiatu w przyszłości. Wyjaśnił, że powinno być 
w podejmowanych działaniach coś dla duszy młodego człowieka. Mówi tutaj o inwestycjach 
w młodych ludzi, naszych uczniów począwszy od tych małych a skończywszy na szkole średniej. 
Wyjaśnił, że wszyscy powinni być odpowiedzialni za ich edukację. Pani starosta wspomniała, że jest 
bardzo dobrze, wyniki są fajne ale jego pytanie jest takie m.in. jak promujemy młodzież zdolną. 
Funkcjonuje w powiecie lęborskim program „Zdolni z Pomorza”. Ten program jest prowadzony od 
wielu lat. Nigdzie nie znalazł informacji czy obecnie odbywają się zajęcia np. z informatyki. 
Z uzyskanych informacji wynika, że w tym roku w ogóle nie odbyły się takie zajęcia, ponieważ 
nie „znaleziono” nauczyciela. Sam raport mówi, że jest fajnie na każdym polu. Z perspektywy 
radnego zabrakło informacji i elementów, które wskazywałby, że można uderzyć się w pierś 
i powiedzieć, które zadania (z różnych powodów: pandemii lub braku nauczyciela) nam nie wyszły. 
Poszukiwania nie zawsze muszą być skuteczne, ale takie informacje również się należą mieszkańcom 
powiatu lęborskiego. W dalszej części wypowiedzi poinformował, że kolega Nowak wspomniał 
o kwocie 7 milionów zł przeznaczonej na inwestycje i remonty w placówkach oświatowych i o tym, że 
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wreszcie można było wykonać w szkołach zalecenia sanepidu. Oczywiście, że tak. Tylko te zalecenia 
były przesuwane z roku na rok. Wiadomo doskonale, że jeżeli jest nakaz straży pożarnej to 
w pewnym momencie nie można już dalej odwlekać realizacji zaleceń i niezbędny remont musi 
zostać wykonany. Kolega wicestarosta wspomniał, odnosząc się do tabeli subwencji oświatowej, że 
to był ten ostatni rok, w którym subwencja pokryła środki finansowe przeznaczone na płace. 
Wyjaśnił, że powiat od zawsze przekazywał i wykonywał remonty w placówkach oświatowych ze 
środków własnych. Subwencja jest niedoszacowana, a przez kolejne lata powiat dofinansowywał 
zadania oświatowe ze środków własnych, zamiast przeznaczać te pieniądze na inwestycje np. 
drogowe. I fajnie, że w tym roku utworzono fundusz i można te zaległości nadrobić.  Przedstawiając 
informacje zawarte w raporcie starosta używała kwot bardzo często takich malutkich 10, 20, 30 tys. 
To wszystko się zgadza i jest wszystko ok. Jednak zabrakło informacji takiej krótkiej, bilansowej 
mianowicie czy są zagrożenia finansowe. Tych rzeczy jakby nie ma. Podczas dzisiejszej prezentacji 
chciał usłyszeć nie tylko te dobre rzeczy, bo ich jest naprawdę sporo, ale również posłuchać o tych, 
które nie wyszły. 

Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski Pani wyjaśniła, że jej zamysłem nie było przedstawienie 
wszystkiego cudownie i ekstra. W swoim wystąpieniu podawała różne duże kwoty oraz przedstawiła 
informację zaprezentowaną na slajdach, po to aby radni mieli jak największe rozeznanie w tym co się 
dzieje w powiecie lęborskim.  Oczywiście, że nie wszystko wyszło. To był nieprawdopodobnie trudny 
rok. Jeżeli mówimy o programie „Zdolni z Pomorza” to problemy zaczęły się już wtedy kiedy 
uczniowie mieli w czasie pandemii (gdy nie ma dowozów szkolnych) przyjechać na zajęcia albo też 
zgłaszać się w odległych miejscach na te zajęcia zdalne. Więc należy pamiętać, że to był naprawdę 
niesamowity rok. I wydaje się, że to nie z winy nauczycieli nie poprowadzono niektórych zajęć. 
W związku z tym nie chciałaby tutaj teraz nikogo teraz dołować. Odnośnie wyników matur 
poinformowała, że nie manipulowano ich wynikami i podano wartości takie jakie osiągnięto. Więc 
jeżeli osiągnięto wynik na poziomie 48 proc. to wszyscy zdają sobie sprawę, że jest żle. Martwimy się 
tym i martwią się tym również dyrektorzy i nauczyciele. Poinformowała, że odbył się nawet w tej 
sprawie specjalny zarząd podczas, którego wspólnie z dyrektorami szkół rozmawiano o konieczności 
wprowadzenia dodatkowych środków na zajęcia wyrównawcze. Jednak rok 2020 nie pozwolił na to, 
żeby wprowadzić te dodatkowe zajęcia, ponieważ nie było jak po prostu. Nikt nie miał sumienia 
trzymać tych dzieci jeszcze więcej przed komputerem. Odnośnie realizacji projektów unijnych, w tym 
programu „Zdolni  z Pomorza” wyjaśniła, że te stawki, które pojawiają się w tych programach 
unijnych już dawno rozpoczętych są mało atrakcyjne. Tak jak państwo dokładnie wiedzą to życie 
stało się teraz trudne, a ze względu na pandemię są też różne inne trudne sytuacje do 
przezwyciężenia. Oczywiście realizacja programów europejskich jest niełatwa i tutaj z tego miejsca 
może skłonić się nisko i podziękować wydziałowi Programów Pomocowych za pracę, ponieważ 
postępowania przetargowe, ze względu na brak wykonawców lub wzrost cen usług i towarów, 
przeprowadzano kilkakrotnie. W trakcie realizacji tych projektów dotyczących informatyzacji szkół 
okazywało się np., że kupić laptopa albo komputer jest niesamowicie trudno. W związku z tym jeżeli 
zabrakło takiej krytyki wprost to nie dlatego, że zarząd boi się powiedzieć, że to czy tamto nie wyszło. 
Tak naprawdę pokazywanie tego wszystkiego i ta radość wynika zapewne ze świadomości jaką 
wytężoną pracą udało się to wszystko osiągnąć. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu   Lęborskiego. 
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Rada w obecności 18 radnych – 12 głosami „za przy 5 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym” bezwzględną większością podjęła uchwałę nr XXX/216/2020 w sprawie udzielenia 
wotum zaufania dla Zarządu Powiatu   Lęborskiego. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Godderis zgłosiła uwagi do swojego głosowania i wniosła o reasumpcję głosowania. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania. 

Rada w obecności 18 radnych – 12 głosami „za przy 5 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym” podjęła uchwałę nr XXX/216/2020 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 
Zarządu Powiatu  Lęborskiego. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik  nr 11 do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Godderis ponownie zgłosiła uwagi do głosowania i wniosła o reasumpcję 
głosowania. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania. 

Rada w obecności 18 radnych – 12 głosami „za przy 6 głosach „przeciw” bezwzględną większością 
głosów podjęła uchwałę nr XXX/216/2020 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu 
Powiatu   Lęborskiego. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik  nr 12 do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Godderis ponownie zgłosiła uwagi do głosowania i wniosła o reasumpcję 
głosowania. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania. 

Radny Hubert Namyślak dołaczył do XXX sesji Rady Powiatu. 

Rada w obecności 19 radnych – 11 głosami „za przy 8 głosach „przeciw” podjęła uchwałę nr 
XXX/216/2020 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu   Lęborskiego. 

Raport z wynikami głosowania stanowi załącznik  nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Lęborskiego za rok 2020: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok, 

Halina Zielonka - Skarbnik Powiatu przedstawiła informację (prezentację multimedialną) dotyczącą 
sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2019 rok. 

Przedstawiona informacja stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu.  

b) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku 
o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok, 
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Halina Zielonka - Skarbnik Powiatu przedstawiła uchwałę Nr 066/p118/R/I/21 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 9 kwietnia 2020 roku w sprawie opinii 
o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 wraz z opinią o stanie mienia 
komunalnego wraz z objaśnieniami. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

c) dyskusja, 

Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że komisja wydała pozytywną opinię do przedłożonego sprawozdania. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów przystąpił do głosowania. 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za rok 2020. 

Rada w obecności 18 radnych – 11 głosami „za przy 1 głosie „przeciw” i 6 głosach wstrzymujących” 
uchwałę nr XXX/217/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Lęborskiego za rok 2020. 

Uchwała stanowi załącznik nr  17 do niniejszego protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Lęborskiego za 
2020 rok: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Lęborskiego za 2020 rok wraz z opinią o wykonaniu budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok, 

Maciej Barański – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu Lęborskiego za 2020 rok oraz opinię Komisji Rewizyjnej 
o wykonaniu budżetu Powiatu Lęborskiego za 2020 rok. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

b) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Gdańsku 
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Lęborskiego, 

Maciej Barański – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił uchwałę nr 163/p118/A/I/21 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 2 czerwca 2021 roku 
w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Lęborskiego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że komisja wydała pozytywną opinię do przedłożonego sprawozdania. 

c) dyskusja, 

Radny Waldemar Walkusz przekazał, że jest raz w roku jest taka sesja, która musi się odbyć. Kiedyś 
to było prostsze, a teraz jest jeszcze raport o stanie powiatu i sprawozdanie finansowe. Jak wszyscy 
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wiedzą słupki muszą się zgadzać. To, że się zgadzają to zasługa przede wszystkim pani skarbnik 
i pracowników. Jest jeszcze drugi aspekt, a mianowicie sposób sprawowania władzy. Pierwsza część 
to votum zaufania dla zarządu. Zapytał jak można ufać takiemu dziwnemu politycznemu tworowi. Jak 
można udzielić votum zaufania dla zarządu powiatu skoro starosta jako przewodnicząca tego zarządu 
publicznie mówi, że straciła szacunek do radnych.  Ponadto ten zarząd ogranicza pracę radnych 
nawet wbrew temu co ustanawia wyrok sądu. Dlatego nikogo nie powinno dziwić, że nie ma zaufania 
do tego zarządu i będzie głosował przeciwko udzieleniu absolutorium dla zarządu powiatu. 

Radny Patryk Bianga poinformował, że podobnie jak kolega Waldemar Walkusz ma wiele 
wątpliwości co do udzielenia votum zaufania dla zarządu powiatu. Składa się na to brak możliwości 
składania zapytań, np. na ostatniej sesji odrzucono taki wniosek do porządku obrad. Ponadto 
w protokołach zarządu są zapiski, że jeden z członków zarządu nie podpisał się, ponieważ nikt jego do 
tego nie zmusi. Mówienie o wsparciu finansowym i pokazywanie tego, że są to środki PiS jest również 
niewłaściwe.  Wyjaśnił, że to są środki publiczne, środki wszystkich podatników. Kolejna kwestia to 
przegrana w NSA, która też jest dowodem na to, że nie wszystko działa prawidłowo. Zakupy tylko dla 
części radnych oraz utrata czołowych pracowników skłania do tego, że zaufania do obecnego zarządu 
mieć nie można. Kolejny problem to brak skutecznych interwencji w sprawie nocnych dyżurów aptek, 
ponieważ zarząd nie potrafi tego rozwiązać. Następna kwestia to transport publiczny, gdzie na 
bieżąco nie informowano radnych o podejmowanych działaniach. Wyraził pogląd, że jest to chyba już 
sprawa dla CBA. Na zakończenie poinformował, że jest przeciwko udzieleniu absolutorium dla 
Zarządu Powiatu, ponieważ część radnych wykluczono z pracy w tej radzie. 

Radny Jarosław Pruski przekazał, że polska oświata jest niedoszacowania od wielu lat. Zabrakło na 
zajęcia dodatkowe, zajęcia pozalekcyjne. 

Zdzisław Chojnacki w związku z brakiem transmisji  obrad ogłosił przerwę techniczną. 

Po przerwie: 

Radny Jarosław Pruski przekazał, że słupki muszą się zgadzać i dlatego aby zrobić oddymianie szkół 
to trzeba zabrać z innego źródła. Ale czy dlatego zabieranie dodatkowych zajęć czy sks-ów jest 
dobrym rozwiązaniem. Poinformował, że nie są zapraszani i nagradzani finaliści olimpiad. Ponadto 
odnośnie podwyżek poinformował, że pół roku trwało naliczanie podwyżek dla nauczycieli oraz 
pozostałych pracowników administracji. Kolejna sprawa, która uzasadnia jego negatywną ocenę 
działań to to, że jako radny nie mam prawa uczestniczenia w posiedzeniach komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki, ponieważ został z niej wydalony. Biorąc powyższe pod uwagę klub Lepszy 
Samorząd będzie głosował przeciwko udzieleniu absolutorium dla zarządu powiatu. 

Zdzisław Chojnacki poinformował, że już dwukrotnie podczas dzisiejszej sesji usłyszał, że radni 
zostali wykluczeni z pracy w komicji edukacji. Przypomniał, że podczas ostatniego procedowania nad 
składem osobowym złożył propozycję i teraz ją ponawia. Jeżeli są radni zainteresowani pracą 
w komisji oświaty to w każdej chwili  mogą złożyć swój akces i dołączyć do pracy w komisji. 

Radny Jarosław Pruski poinformował, że nie zgadza się z panem przewodniczącym. Wg wyroku 
sądu niesłusznie został wydalony z komisji. Decyzją sądu stwierdzono bowiem, że uchwała rady 
została podjęta z naruszeniem prawa. Nikt tej decyzji nie cofnął, i zdaniem radnego,  pierwotna 
uchwała rady w tym zakresie jest właściwa. Twierdzenie teraz, że jest inaczej jest błędem. W sprawie 
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składu osobowego komisji edukacji zapadły nowe decyzje i dlatego też od tych decyzji odwołał się do 
sądu. 

Radny Waldemar Walkusz zapytał czy przewodniczący rady ma radnych za idiotów. Radny Pruski 
powiedział jaka była decyzja sądu. Zaskarżona uchwała została podjęta z naruszeniem prawa. Jak 
tylko wyrok sądu się uprawomocnił to ta komisja, która została wcześniej prawidłowo powołana 
przystąpiła do pracy. Odbyła szczęść lub pięć posiedzeń. Odmówiono nawet obsługi dla tej komisji. 
Następnie na sesji rady powiatu powołano nową komisję i w takim samym składzie, jak ta która 
została zaskarżona. Dlatego radni nie chcieli się ośmieszać i nie kandydowali. Dlatego również 
nie można liczyć, że ci radni będą mieć jakiekolwiek zaufanie do obecnego zarządu powiatu. Zdaniem 
radnego niektórym ta praca zdalna była na rękę i dlatego, pomimo jego wielu wcześniejszych 
wniosków, dopiero teraz sesja odbywa się stacjonarnie. Poprosił o zostawienie już wątku komisji 
edukacji, ponieważ w swojej wypowiedzi jedynie ten temat zasygnalizował. 

Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski wyjaśniła, że spodziewała się, iż pięknie nie będzie ale, że 
przynajmniej będzie uczciwie i spokojnie. Oczywiście na obradach rady powiatu tak być nie może. 
Poinformowała, że każdy z radnych jest równy wobec wszystkich. Jeżeli pan Walkusz mówi, że 
starosta nie szanuje radnych to pan kłamie.  W swojej wypowiedzi mówiła jedynie, że straciła 
szacunek do radnego Waldemara Walkusza, ponieważ pan od początku kadencji zachowywał się 
w taki, a nie inny sposób. Następnie przekazała, że za słupkami stoją ludzie. Te słupki nie pójdą 
w górę jeśli zarząd nie podejmie określonych decyzji i działań. Nie było by tych dodatkowych 
pieniędzy, gdyby nie ludzie pracujący w tym samorządzie. Z osiągniętych wskaźników wynika, że 
podejmowano właściwie decyzje. Jeśli chodzi o słowa radnego Biangi to przypomniała, że niedawno 
to starosta przekonywała, że pieniądze są wszystkich podatników. To pan Bianga na spotkaniu 
przedsiębiorców mówił o tym, że starosta chwali się PiS-owskimi pieniędzmi. Cieszy się, że pan radny 
w końcu zrozumiał, że pieniądze są podatników. Odnosząc się do kwestii polityki kadrowej wyjaśniła, 
że w samorządach powiatu lęborskiego ruchy kadrowe zaczęły się od miasta Łeby. Nie rozumie 
dlaczego radnego dziwi fakt, że ktoś tutaj zatrudniony na stanowisku sekretarza ma możliwość 
otrzymania awansu i zatrudnienia na stanowisku wiceburmistrza i z tej szansy korzysta. Wyjaśniła, że 
jej taka decyzja nie dziwi. Jeśli pracownik chce awansować i ma do tego predyspozycje to powinien 
to zrobić. Gdy odchodzą pracownicy to starosta jako szef, w przeciwieństwie do radnego Biangi, 
nie może bawić się w plotki i opowiadać co sądzi o niektórych pracownikach. Nic takiego w urzędzie 
się nie stało co by zaszkodziło funkcjonowaniu starostwa oraz powiatu. Dla przykładu podała, że 
w Urzędzie Gminy Wicko zmieniło się 75 % załogi. Ruchy kadrowe odbyły się w również w Urzędzie 
Miasta w Łebie. Zapewniła, że skład osobowy i pracownicy Starostwa Powiatowego w Lęborku maja 
właściwe kompetencje do wykonywania powierzonych im zadań. Tym, którzy odeszli życzy jak 
najlepiej. Większość tych osób to ludzie w młodym wieku, którzy powinni przyjmować nowe zadania 
i nowe wyzwania. Zapewniła, że ze wszystkimi pracownikami rozstano się w zgodzie i w przyjaźni. 
Poprosiła, aby radny Patryk Bianga nie insynuował nieprawdziwych informacji. Następnie odnosząc 
się do zarzutów radnego Jarosława Pruskiego poinformowała, że skoro radny ma wątpliwości co do 
zajęć dodatkowych i nie wierzy w to co mówi starosta na ten temat, to może powinien porozmawiać 
o tym z dyrektorem szkoły. Całkowicie niezrozumiale i nieprawdziwe jest twierdzenie, że środki na 
niezbędne remonty przeciwpożarowe zostały „zabrane” z zajęć dodatkowych. Jest to kompletna 
nieprawda. Wyjaśniła, że został złożony stosowny wniosek na wydatki inwestycyjne i te pozyskane 
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pieniądze muszą być wydane tylko na inwestycje. Następnie wyjaśniła, że w związku z tym, że 
wprowadzono ograniczenia związane z covid-19, nie było warunków na prowadzenie zajęć 
dodatkowych. Poinformowała, że odbyły się spotkania z dyrektorami szkół i placówek oświatowych 
podczas których namawiano, aby wykorzystać środki ministerialne i przeznaczyć je na zajęcia 
dodatkowe. Wyjaśniła, że nie było ze strony dyrektorów takich wniosków, ponieważ twierdzili oni, że 
nie jest zasadne wykorzystywanie tych środków teraz, kiedy nie ma warunków na prowadzenie zajęć. 
Odnośnie podwyżek dla pracowników poinformowała, że po rozeznaniu się w budżecie od razu 
przystąpiono do regulacji płac. Ponadto co roku podnoszone są dodatki dla dyrektorów szkół. Pan 
Radny Waldemar Walkusz jako dyrektor szkoły podstawowej nie ma takiego dodatku, jak mają 
dyrektorzy szkół ponadpodstawowych. Zapewniła, że na bieżąco są regulowane płace pracowników. 
Następnie poprosiła o to, aby wskazać w którym momencie urząd wysyłał nieprawdziwe informacje 
do wojewody. Zapewniła, że takie twierdzenie jest również nieprawdą. Na zakończenie 
poinformowała, że kilku radnych nie interesują sprawy powiatu, a jedynie kwestia komisji edukacji, 
w której ci radni nie chcieli pracować. Ci radni, kiedy jest wnoszona zmiana do budżetu, w którym są 
same dobre rzeczy, głosują przeciw lub wstrzymują się od głosu. 

Radny Jarosław Pruski przekazał, że może i ma tępy wyraz twarzy, ale głupcem nie jest. Wyjaśnił, 
że jego wypowiedź nie była atakiem na panią starostę. Przekazał, że starosta twierdzi, iż 
oszczerstwem jest mówienie, że brakuje środków na zajęcia dodatkowe w szkołach. Jego zdaniem 
jest inaczej. Od dawna wiadomo, że oświata jest niedoszacowana. Nie mówi tu tylko o czasie 
pandemii. Poprosił o nie wypaczanie jest słów. Wyjaśnił, że gdyby pieniądze z subwencji były 
wystarczające to oświata nie byłaby niedoszacowana. Przekazał, że niejednokrotnie na sesji zadawał 
pytania o podwyżki dla nauczycieli oraz administracji i obsługi. Odpowiedzi były takie, a nie inne. 
Wyjaśnił, że jako radny ma prawo zadawać pytania i nikogo w swojej wypowiedzi nie atakował. 

Radny Patryk Bianga przekazał, że jako młody radny był bardzo przychylny i chciał uczestniczyć 
w spotkaniach. Następnie przypomniał staroście co powiedziała na jednym z takich spotkań na temat 
jego osoby: „to jest ten radny co mnie tak bardzo nie lubi”. Poinformował, że kłamstwo powtarzane 
1.000 razy staje się prawdą. Następnie poinformował, że chciałby powrócić do tych projektów 
społecznych, a zwłaszcza jednego związanego z jego prośbą dotyczącą ufundowania 2.500 zł na cel 
charytatywny i zakupu serca do zbiórki nakrętek. Przytoczył odpowiedź na zgłoszoną w tej sprawie 
interpelację. Z tej odpowiedzi wynika, że radni jako przedstawiciele społeczeństwa mają dawać 
numer telefonu do starosty, żeby mieszkańcy zgłaszali swoje prośby osobiście i bezpośrednio. 
Wyraził nadzieję, że starosta wyrobi się z pracą zorganizowaną w taki sposób. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady wobec braku głosów w dyskusji przystąpił do 
głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych - 11 głosami „za” przy 8 głosach „przeciw” podjęła uchwałę nr 
XXX/218/2021 w sprawie zatwierdzenia udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Lęborskiego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Alicja Zajączkowska – Starosta Lęborski podziękowała za ubiegłoroczną, dynamiczną oraz 
doskonałą współpracę członkom Zarządu Powiatu: Adamowi Nowakowi, Edmundowi 
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Głombiewskiemu, Jackowi Perłakowi i Ryszardowi Wencie. Złożyła podziękowania również wszystkim 
tym pozostałym radnym, którzy głosowali za przyjęciem Raportu o stanie Powiatu Lęborskiego oraz 
za udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu Lęborskiego, a są to: Maciej Barański, Marian Borek, 
Zdzisław Chojnacki, Witold Krużycki, Marek Kuriata oraz  Mirosław Tandek. Poinformowała, że są to 
naprawdę porządni ludzie. Na zakończenie wypowiedzi zaapelowała do reszty kolegów, którzy 
nie mają przekonania do pracy zarządu o to, aby spróbować się porozumieć w ważnych dla powiatu 
sprawach. 

Radny Waldemar Walkusz poinformował, że głos zabierze w imieniu tych nieporządnych radnych. 
Cieszy jego fakt, że w radzie powiatu jest grupa ludzi, która ma prawo mieć swoje zdanie i je wyraża. 
Następnie podziękował wszystkim pracownikom starostwa za wkład, który wnieśli w to, żeby ludziom 
żyło się lepiej. Na zakończenie zgłosił prośbę o to, aby nie prowokować siebie nawzajem. W swoich 
wystąpieniach nikogo nie atakował i nikogo nie powinno też dziwić zachowanie tej ósemki radnych, 
która głosowała inaczej. Z wypowiedzi Starosty wynikało natomiast, że ci radni są nieporządni. 
Przykro jest tego słuchać. 

Kazimierz Kleina – Senator RP podziękował pani Staroście oraz wszystkim radnym za społeczne 
zaangażowanie w rozwój powiatu. Wyjaśnił, że w dyskusji zawsze są głosy krytyczne i pozytywne. To 
jest zrozumiałe w takich sytuacjach  i każdy ma prawo mieć swoje zdanie, ale najważniejsze jest to, 
żeby wszyscy myśleli o tym, aby w naszym powiecie żyło się dobrze i aby w pierwszej kolejności 
rozwiązywać te problemy, które są najtrudniejsze, najważniejsze i najpilniejsze. Przed 
samorządowcami jest obecnie kilka ważnych zadań, w które warto byłoby się zaangażować. 
Następnie przedstawił oraz omówił te inwestycje i projekty dotyczące rozwoju, które w najbliższym 
czasie będą realizowane nie tylko w powiecie ale również w całym kraju. Poinformował, że takich 
spraw, które mogłyby wszystkich łączyć jest naprawdę wiele i warto się w nie zaangażować. Zdaje 
sobie sprawę, że na każdym poziomie samorządu jest polityka. Właściwie wszystko jest polityką 
i można byłoby powiedzieć, że wybór czy tą drogę powiatową odnawiać czy inną to jest de facto też 
w ostateczności polityczny wybór. Jest on co prawda poprzedzony różnymi merytorycznymi 
i technicznymi rozwiązaniami ale zawsze na końcu podejmuje się decyzje w jakimś sensie 
politycznym. Wyjaśnił, że nie ma w tym nic złego i to jest normalne oraz naturalne.  Jednak wiele jest 
spraw takich, które można załatwić na poziomie kompetencji samorządu powiatowego ale są 
również takie, które wymagają jednolitego lobbingu oraz wsparcia. Bez takiego szerszego 
zaangażowania różnych środowisk, także  obywatelskich organizacji pozarządowych to 
niejednokrotnie nie będzie można osiągnąć sukcesu. Więc namawia wszystkich i prosi o to, aby 
myśląc o powiecie lęborskim, myśląc o Polsce, widzieli tą długą perspektywę i pamietali, że dla 
drobiazgów nie warto się sprzeczać. 

Ad. 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Wojewody 
Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej oraz podjęcie uchwały. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 
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Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Marek Kuriata – Przewodniczący Komisji bezpieczeństwa, Transportu i Drogownictwa przekazał, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Następnie Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpił do głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych –  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/219/2021 w sprawie 
wyrażenia zgody na przyjęcie od Wojewody Pomorskiego zadań publicznych z zakresu 
administracji rządowej 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Ad. 14  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2021 rok 
oraz podjęcie uchwały.  

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Następnie Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpił do głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych – 14 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę 
Nr XXX/220/2021 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2021 rok 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Ad. 15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Lęborskiego na lata 2021-2030 oraz podjęcie uchwały. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Następnie Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: B4DE8342-8B2E-4434-8412-C54BAAD7D58E. Przyjęty Strona 13



Wobec braku głosów przystąpił do głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych – 13 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę 
Nr XXX/221/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 
2021-2030. 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Godderis zgłosiła uwagi do swojego głosowania i wniosła o reasumpcję głosowania. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych – 13 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę 
Nr XXX/221/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 
2021-2030. 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Godderis zgłosiła uwagi do swojego głosowania i wniosła o reasumpcję głosowania. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych – 12 głosami „za” przy 7 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę 
Nr XXX/221/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata 
2021-2030. 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Ad.16.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku oraz podjęcie 
uchwały. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Witold Krużycki – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej przekazał, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Następnie Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpił do głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych – 16 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę 
Nr XXX/222/2021 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 
Specjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Ad.17.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Św. Jakuba Apostoła w Lęborku na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytku oraz podjęcie uchwały oraz podjęcie uchwały.  

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach na sesję. 

Ryszard Wenta – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej przekazał, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Jacek Perłak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki przekazał, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Następnie Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpił do głosowania. 

Rada w obecności 19 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/223/2021 w sprawie 
przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jakuba Apostoła w Lęborku na prace 
konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytku oraz podjęcie 
uchwały 

Raport z wyników głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Ad.18.  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie zgłoszono. 

Ad.19.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.   

Nie udzielono. 

Ad. 20 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady w imieniu mieszkańca poprosił o udzielenie informacji 
czy lęborski szpital warunkuje wykonanie zabiegu od tego czy dana osoba się zaszczepiła czy nie. 

Ad.21. 

Zamknięcie obrad.   

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Rady 
zamknął  XXX sesję Rady Powiatu Lęborskiego. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: B4DE8342-8B2E-4434-8412-C54BAAD7D58E. Przyjęty Strona 15



Protokołowała: 

Agnieszka Gromadzka 

 Przewodniczący Rady 
 

Zdzisław Chojnacki 
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